
 

 

OBEC LIPTOVSKÁ  TEPLIČKA, OBECNÝ  ÚRAD, UL. Š.GARAJA 398/16 

059 40 LIPTOVSKÁ TEPLIČKA 

 

 

    Z Á P I S N I C A       
         Lipt.Teplička, dňa 

         18.6.2021 
Napísaná v priebehu XXI. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa  

18.6.2021 v miestnosti kongresová sála penzión Dolinka. 

 

Prítomní: 

Poslanci Obecného zastupiteľstva:     viď prezenčná listina 

 

Ospravedlnení poslanci: Ing.Július Ďurica, Pavel Marušin, Ing.Juraj Kondula 

Neospravedlnení poslanci:  

 

Ostatní prítomní: 

 

 Predsedajúci oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote a že 

všetci poslanci Obecného zastupiteľstva boli na toto písomne včas pozvaní. Ďalej konštatuje, 

že z celkového počtu 9 poslancov Obecného zastupiteľstva je prítomných 5 poslancov, teda 

zasadanie Obecného zastupiteľstva je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb.  

o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

Overovateľov zápisnice menuje 

 

l. Mgr.Jana Smolárová       2. Peter Géci   

 

P r o g r a m : 

 

1. Organizačné záležitosti 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Interpelácia poslancov 

4. Odborné stanovisko hl.kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce za rok 2020 

5. Správa o plnení rozpočtu obce za rok 2020 a záverečný účet obce 

6. Predloženie žiadosti o NFP, kód výzvy: OPKZP-PO4-SC411-2019-61 

7. Zníženie energetickej náročnosti budovy šatní v športovom areáli - informácia 

8. Rozpočtové opatrenie č. 3/2021 

9. Zásady poskytovania finančného príspevku pri narodení prvého dieťaťa 

10. Zásady poskytovania príspevku pre prvákov ZŠ s MŠ 

11. Voľba hlavného kontrolóra obce 

12. VZN č. 2/2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2016 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

13. Rôzne: 

- Kúpa pozemkov – obecné kompostovisko 

- Predaj pozemkov – Ján Milan 

         -  Marián Kubaloš 

- Zmluva o zverení majetku ZŠsMŠ 



k bodu l – starosta obce privítal všetkých prítomných. Na zasadnutí OcZ bol prítomný aj 

občan Ing. Marián Vernarec, Mgr.Anna Sakmáryová, riaditeľka ZŠ s MŠ a ekonómka Monika 

Greksová. 

Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci: Mgr.Jana Smolárová a Peter Géci   

Za zapisovateľku Anna Maliková. Za návrhovú komisiu zvolení poslanci: Peter Nahalka  

a Ľuboslav Koreň. Za komisiu na voľbu hlavného kontrolóra boli zvolení poslanci Peter Géci, 

Anna Štrbková a Peter Nahalka. 

Starosta predniesol program rokovania OcZ, ktorý bol schválený. 

Zároveň predniesol návrh poslankyne Mgr.Jany Smolárovej na doplnenie bodu rokovania 

o informatívnu správu o folklórnych slávnostiach 2021. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  5       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  4     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň,    

PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel Marušin, Ing. Július 

Ďurica, Ing.Marián Slivoš       NEHLASOVAL:   0       

Návrh na doplnenie programu a zaradenie pred bodom 8 bol schválený.    

k bodu 2  

OcZ zobralo na vedomie 

Kontrolu plnenia uznesení /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  5       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  4     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň,    

PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel Marušin, Ing. Július 

Ďurica, Ing.Marián Slivoš       NEHLASOVAL:   0       

K bodu 3 

Interpelácia poslancov:      

Anna Štrbková  

1. Akou formou, kedy a v akej výške sa bude platiť stočné? 

2. Aká je vymožiteľnosť dlhov od neplatičov, aký spôsob /forma/ vymáhania sa uplatňuje, 

prípadne do budúcna pripravuje. O akú sumu bol dlh neplatičov v minulom roku znížený? 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

1.V súčasnej dobe je podaná na URSO zo strany prevádzkovateľa kanalizácie a ČOV spol. 

FERRMONT, a.s. Trenčianská, Púchov, žiadosť o určenie výšky stočného. Až po jeho určení 

bude prevádzkovateľ oslovovať jednotlivých producentov (občanov) a bude určená výška 

a spôsob platieb. Potvrdenie o registrácii prevádzkovateľa vydal URSO dňa 02.02.2021. 

2.Obec Liptovská Teplička eviduje u FO k 31.12.2020 nedoplatky vo výške 72 614,95 €, čo 

oproti roku 2019 predstavuje celkový nárast 16,46 %. U dani z nehnuteľnosti nastal pokles na 

nedoplatkoch o 60, 31 %, nedoplatok u dani za psa poklesol o 41,85 %, u poplatku za KO je 

to zvýšenie o 27,1 % a u cintorínskeho poplatku je zaznamenaný nárast nedoplatku nakoľko 

z dôvodu COVID opatrení boli oznámenia o cintorínskom poplatku doručované až v priebehu 

novembra 2020 a hotovostné platby do pokladne OcÚ boli obmedzené. U poplatku za KO je 

nárast aj z dôvodu zvýšenia poplatku na osobu z 15,00 € na 23,00 €.  

Obec Liptovská Teplička každoročne zasiela občanom - neplatičom upomienky na vniknuté 

nedoplatky. Na základe týchto upomienok sa nedoplatky čiastočne znížia. S obyvateľmi, 

u ktorých obec eviduje nedoplatky, sú  uzavreté dohody o splátkach na mesačné platby. 

Samozrejme aj tu evidujeme nedodržiavanie úhrad dohodnutých splátok. Obec Liptovská 

Teplička má zriadený inštitút osobitného príjemcu, kde sú vykonávané zrážky za nedoplatky. 

Obec pristúpila k exekučným zrážkam, kde je však potrebné individuálne zváženie vykonania 



exekučnej zrážky, aby sa nám nezopakoval stav z minulosti, kde vymožiteľná suma bude 

nižšia ako exekučné poplatky.  

Peter Nahalka: 

1.Aký počet detí 3/4/5 ročných nastúpi v septembri 2021 do škôlky? Máme ako zriaďovateľ 

pripravené priestory a podmienky pre tento počet detí? 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

Celkový počet detí ktoré zatiaľ majú nastúpiť do MŠ je 54. Kapacita MŠ k 1.9.2021 má byť 

61 detí. 

2. Kedy je očakávané reálne dokončenie nadstavby MŠ a následné uvedenie do prevádzky, 

keďže 31/08/2021 uplynie 10 mesiacov od podpisu zmluvy o nadstavbe.Podľa zmluvy sa 

malo stavať 10 mesiacov. Plánovaný začiatok nadstavby MŠ bol pôvodne 01.06.2018, kedy 

boli deti vysťahované do dočasných priestorov. Je reálne, že sa školský rok 2021/2022 začne 

v nových priestoroch? 

Odpoveď prednosta OcÚ: 

Zmluva o dielo bola podpísaná 9.10.2020.Stavenisko bolo odovzdané 19.11.2020 po 

vykonaní všetkých kontrol zo strany poskytovateľa NFP. Termín ukončenia prác je 10 

mesiacov od odovzdania staveniska teda 19.09.2021. Obec požiadala zhotoviteľa o ukončenie 

diela do 31.07.2021. Ak zhotoviteľ požiadavke vyhovie bude nový školský rok v nových 

priestoroch. Je v záujme zriaďovateľa, aby to do uvedeného termínu bolo zrealizované a je to 

aj v zápise z kontrolných dní na stavbe uvedené. Obec tiež realizuje rekonštrukciu starých 

priestorov tak aby táto bola k novému školskému roku ukončená a pripravená do prevádzky. 

3.Z akých zdrojov a v akej výške bude financované vybavenie nových priestorov MŠ 

získaných nadstavbou, keďže verejné obstarávanie z roku 2018 je zrušené a nové ešte nie je 

vypísané? 

Odpoveď prednosta OcÚ: Verejné obstarávanie na vybavenie MŠ je ukončené a v súčasnej 

dobe je na kontrole u poskytovateľa NFP. Celková hodnota zákazky je 20 160 €, 

spolufinancovanie v zmysle zmluvy o poskytnutí NFP je vo výške 5% teda v sume 1008 €. 

4.V prípade úspešnosti žiadosti o dotáciu na výstavbu Multifunkčnej haly bude potrebné 

zaistiť spolufinancovanie obce vo výške cca 850.000 Eur. Projekt by musel byť dokončený do 

decembra 2023. Aký máme plán financovania našej spoluúčasti a dodatočných nákladov, 

ktoré nie sú v rozpočte stavby na roky 2021, 2022 a 2023.  

Odpoveď prednosta OcÚ: V čase schvaľovania rozpočtu na rok 2021 nebola vyhlásená žiadna 

výzva na výstavbu multifunkčnej haly. Z uvedeného dôvodu nemohli byť v tomto rozpočte 

rozpočtované prostriedky na takýto projekt. Rozpočet na tri roky je výhľadovým rozpočtom. 

Projekt výstavby multifunkčnej haly je zahrnutý v aktuálnom programe hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja obce PHSR. Plán financovania bol predstavený pri zámere projektu 

a teda časť financovania z poskytnutých NFP od fondu rozvoja športu, ďalšia časť z NFP 

z PSK, úverové zdroje a vlastné zdroje. V prípade, že projekt bude reálne schválený bude sa 

operatívne riešiť možnosť ďalšieho financovania zo zdrojov ŠR resp. fondov EU. 

Aká suma bude následne potrebná  na športové vybavenie haly, ktoré nie je v rozpočte stavby. 

Odpoveď prednosta OcÚ: 



Podľa informácii obce bude vyhlásená výzva aj na zariadenia športovísk do ktorej sa obec 

plánuje prihlásiť. Samotná multifunkčná hala má primárne zameranie, basketbal, volejbal 

a pingpong, čo sú športy, ktoré nie sú až tak finančne náročné na zariadenie. 
Aká suma je následne plánovaná na prevádzku tejto haly ročne. 

Odpoveď prednosta OcÚ: Stavba je navrhnutá tak, aby bola energetický nenáročná a už 

v samotnom projekte je navrhnutá príprava na využitie obnoviteľných zdrojov. Ak bude 

projekt schválený a hala by sa realizovala obec sa bude uchádzať o poskytnutie NFP aj na 

zníženie energetickej náročnosti za použitia obnoviteľných zdrojov. Pokiaľ však projekt nie je 

schválený je predčasné riešiť ročné náklady, keď nevieme či a v akom rozsahu bude 

schválený a ceny energií sa v súčasne dobe nedajú predvídať. 

O 16.20 hod. na zasadnutie OcZ prišiel poslanec Ing.Marián Slivoš  

K bodu 4 

OcZ zobralo a vedomie  

a/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2020 

b/ Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky za rok 2020 /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ: 3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš   PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,        NEHLASOVAL:   0      

k bodu 5 

OcZ    a/ schválilo 

záverečný účet Obce Lipt.Teplička za rok 2020 s výrokom: „Celoročné hospodárenie sa 

schvaľuje bez výhrad“  /viď príloha/ 

b/  použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu   rezervného fondu vo výške           

98 202,67 €   

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš    PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,        NEHLASOVAL:   0 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr.Anna Sakmáryová odprezentovala financovanie a prínosy projektu 

„Doplnenie špeciálnych pracovných pozícii“.      

k bodu 6 

OcZ schválilo  

a/  predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu      

„Rekonštrukcia kúrenia Základnej školy s Materskou školou v obci Liptovská   

Teplička s využitím obnoviteľných zdrojov energie“ realizovaného v rámci Výzvy s   kódom 

OPKZP-PO4-SC411-2019-61 vyhlásenej Slovenskou inovačnou a energetickou agentúrou v 

rámci Operačného programu Kvalita životného prostredia, ktorého ciele sú v súlade s platným 

programom rozvoja obce; 

b/    zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

c/    zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  

 vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov projektu; 

d/    zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 



ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0     

k bodu 7 

OcZ zobralo na vedomie  

informáciu o možnosti zníženia energetickej náročnosti budovy  šatní v športovom areáli 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0      

K bodu 8 

OcZ zobralo na vedomie  

Informatívnu správu o folklórnych slávnostiach 2021  /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0     

k bodu 9 

OcZ schválilo  

Rozpočtové opatrenie č. 3/2021  /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0     

K bodu 10 

OcZ schválilo 

Zásady poskytovania finančného príspevku pri narodení prvého dieťaťa  /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0               

K bodu 11 

OcZ schválilo  

Zásady poskytovania finančného príspevku pre prvákov ZŠ s MŠ   /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0           

K bodu 12 

OcZ zobralo na vedomie  

výsledky volieb hlavného kontrolóra na základe ktorých nebol zvolený hlavný kontrolór obce 

Liptovská Teplička. /  z prítomných 6 poslancov boli 3 za, na zvolenie bola potrebná 

nadpolovičná väčšina všetkých poslancov t.j. 5/.    /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  4       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  2          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 



ZA: Peter Géci,  Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL 

SA: Anna Štrbková, Mgr. Jana Smolárová   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,     NEHLASOVAL:   0     

K bodu 13 

OcZ schválilo  

VZN č. 2/2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi.  /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0      

K bodu 14 

OcZ schválilo 

  a) kúpu pozemkov nachádzajúcich sa v k. ú. Liptovská Teplička, okr. Poprad: 

- parcela registra KNE č. 8569/1, o výmere 484 m2, druh pozemku trvalý trávny porast, 

zapísaný na LV č. 1805, od majiteľky Ing. Gabriela Dronzeková, rod. Ďuricová, nar., bytom 

J. M. Bobulu 659/38, 033 01, Liptovský Hrádok, štátna občianka SR, spoluvlastnícky podiel 

1/1, 

- parcela registra KNE č. 8570/1, o výmere 457 m2, druh pozemku trvalý trávny porast, 

zapísaný na LV č. 1037, od majiteľa Ján Milan, rod. Milan, nar. bytom 1.mája 599/4, 059 38 

Štrba, štátny občan SR, spoluvlastnícky podiel 1/1, 

- parcela registra KNE č.  8571/1, o výmere 195 m2, druh pozemku trvalý trávny porast, 

zapísaný na LV č. 1582, od majiteľov:  

1. Mgr. Ľudmila Šimčáková, rod. Lapajová, nar.  bytom Ústecko Orlická 3301/26, 058 01 

Poprad, štátna občianka SR, spoluvlastnícky podiel 1/2, 

2. Margita Lapajová, rod. Polomská, nar., bytom Nová 119, 049 32 Štítnik, štátna občianka 

SR, spoluvlastnícky podiel 1/2. 

- parcela registra KNE č..8572/1, o výmere 184 m2, druh pozemku trvalý trávny porast, 

zapísaný na LV č. 1464 od majiteľov (čítať iba meno, priezvisko a bydlisko)  : 

1. Veronika Červenková, rod. Slivošová, nar., bytom Štefana Nahalku 516/76, 059 40 

Liptovská Teplička, štátna občianka SR, spoluvlastnícky podiel 1/3, 

2. Ing. Marián Slivoš, rod. Slivoš, nar., bytom Štefana Nahalku 515/74, 059 40 Liptovská 

Teplička, štátny občan SR, spoluvlastnícky podiel 1/3, 

3. Ján Slivoš, rod. Slivoš, nar., bytom Partizánska 705/39, 058 01 Poprad 2 – Západ, štátny 

občan SR, spoluvlastnícky podiel 1/3. 

- parcela registra KNE č..8573/1, o výmere 481 m2, druh pozemku trvalý trávny porast, 

zapísaný na LV č. 162, od majiteľa Michal Bulavčák, rod. Bulavčák, nar., bytom Uhlárová 

312/27, 059 40 Liptovská Teplička, štátny občan SR, spoluvlastnícky podiel  1/1. 

Kúpou pozemkov sa zaistí majetkoprávne vysporiadanie pre plánovanú  realizáciu projektu: 

„Kompostovisko - Obec Liptovská Teplička“. 

b) cenu pre výkup pozemkov za účelom vysporiadania pozemkov pod  plánovaným 

kompostoviskom vo výške  max. 3,50 €/m2  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 5       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  1          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň,   

PROTI: 0      ZDRŽAL SA: Ing.Marián Slivoš   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0     



OcZ schválilo 

prevod nehnuteľného majetku predajom podľa § 9a ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Predmetom prevodu je predaj nasledovného prebytočného nehnuteľného majetku: 

 nehnuteľnosť vo vlastníctve obce Liptovská Teplička v spoluvlastníckom 

podiele 1/1, nachádzajúca sa v k. ú. Liptovská Teplička a zapísaná na LV č. 1  

časť parcela pozemku registra KN-C č. 2655/7 o výmere 102 m2, druh pozemku 

– zastavaná plocha a nádvorie, ktorý vznikol odčlenením časti pozemku KN-C č. 

2655/3 o výmere 3690 m2, na základe geometrického plánu č. 14280680-26/21 

zo dňa 22.03.2021 vyhotoveného spol. ZEKA Ing. Stanislav Sýkora Poprad, 

úradne overeného dňa 31.03.2021 číslo: G1-274/2021, v prospech Jána Milana, 

trvalo bytom Rázusova 2672/17, 058 01 Poprad, občan Slovenskej republiky, 

v kúpnej cene  357 €, pri cene 3,50 €/m2. Kúpna cena je stanovená ako obvyklá 

pri predajoch v intraviláne a charaktere predávaného pozemku. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že pozemok patriaci obci, ktorý obec 

dlhodobo nevyužíva, sa nachádza v bezprostrednom susedstve s pozemkom ktorý patrí Jánovi 

Milanovi, ktorý by kúpou pozemku dosiahol majetkoprávne usporiadaný celok vo svojom 

vlastníctve, čo je v súlade s platným územným plánom obce. 

Predbežný súhlas na odkúpenie pozemku bol schválený obecným zastupiteľstvom 

v Liptovskej Tepličke uznesením č. 54/2019 zo dňa 28.06.2019. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0      

OcZ sa zaoberalo žiadosťou o odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Liptovská Teplička 

v spoluvlastníckom podiele 1/1, nachádzajúca sa v k.ú. Liptovská Teplička a zapísaná na LV 

č. 1 časť parcely pozemku  registra KN-C č. 2655/3 o výmere cca 87 m2, druh pozemku. 

zastavaná plocha a nádvorie v prospech žiadateľa Mariána Kubaloša, bytom Pod úbočou 

372/10, 05940 Liptovská Teplička. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:2       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  4         NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Ľuboslav Koreň, Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: Mgr.Jana Smolárová, 

Peter Géci, Anna Štrbková,  Peter Nahalka,   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0      

Odpredaj pozemku nebol schválený.  

OcZ schválilo  

Zmluvu o zverení majetku do správy  ZŠ s MŠ - predmet zverenia“ Zariadenie do školskej 

jedálne“  /viď príloha/ 

Hlasovanie poslancov: 

ZA:  6       PROTI:0         ZDRŽAL SA:  0          NEPRÍTOMNÍ:  3     NEHLASOVAL:  0 

ZA: Mgr.Jana Smolárová, Peter Géci, Anna Štrbková, Peter Nahalka, Ľuboslav Koreň, 

Ing.Marián Slivoš  PROTI: 0      ZDRŽAL SA: 0   NEPRÍTOMNÍ: Ing.Juraj Kondula, Pavel 

Marušin, Ing. Július Ďurica,       NEHLASOVAL:   0     

            

            

               

  

 



Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť.  

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o 18:50 hod. 

 

 

 

 

 

 

........................................      .................................  

JUDr. Ľubomír Ferjančík      Mgr. Slavomír Kopáč  

      prednosta OcÚ          starosta obce 

 

 

              

....................................... 

     Anna Maliková 

        zapisovateľ 

     

 

 

 


